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Legislatívno - právna komisia pri MsZ v Seredi 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Zápisnica zo zasadnutia legislatívno-právnej 

komisie zo dňa 30.01.2018 

 

 
Zasadnutie Legislatívno – právnej komisie sa uskutočnilo v utorok  30.01.2018  v malej zasadačke na 

MsÚ v Seredi. 
 

 

Začiatok zasadnutia:     16.00     hod. 

 

Koniec zasadnutia:        17.20    hod. 

 
Prítomní:             JUDr. Irsák,  p. Hilková, JUDr. Klenovič, JUDr. Gašparovičová,  

JUDr. Hudák, JUDr. Takáč, JUDr. Tóth, Ing. Šimončík 

Ospravedlnení:   Mgr. Královič  

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení VZN č. 1/2015 o financovaní základnej 

umeleckej školy, materských škôl a školských zariadení v meste Sereď  

3. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 7/2011 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých je mesto Sereď zriaďovateľom v znení neskorších nariadení  

4. Návrh VZN mesta Sereď o zrušení VZN č. 4/1995 Udržiavanie čistoty na verejných 

priestranstvách + protest prokurátora proti VZN č. 4/1995 

5. Smernica o sťažnostiach 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

BOD č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie JUDr. Michal Irsák, privítal  prítomných členov 

komisie, hostí a ospravedlnil z neúčasti na zasadnutí komisie Mgr. Královiča. 

Predseda legislatívno-právnej komisie navrhol neprerokovať predložený materiál Workshop- 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Sereď z dôvodu, že tento materiál nebol 

vypracovaný pre legislatívno-právnu komisiu. Legislatívno-právna komisia prerokuje 

materiál, ktorý bude pripravený do MsZ. 

 

 

BOD č. 2 

Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení VZN č. 1/2015 o financovaní základnej 

umeleckej školy, materských škôl a školských zariadení v meste Sereď  

Návrh VZN uviedla  Mgr. Silvia Kováčová. K návrhu VZN neprišli žiadne pripomienky. 

Komisia materiál prerokovala a odporúča zverejniť. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 7 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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BOD č. 3 

Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 7/2011 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 

ktorých je mesto Sereď zriaďovateľom v znení neskorších nariadení  

Návrh VZN uviedla  Mgr. Silvia Kováčová. K návrhu VZN neprišli žiadne pripomienky. 

Komisia materiál prerokovala a odporúča zverejniť. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ:7 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 

BOD č. 4 

Návrh VZN mesta Sereď o zrušení VZN č. 4/1995 Udržiavanie čistoty na verejných 

priestranstvách + protest prokurátora proti VZN č. 4/1995 

Návrh VZN uviedla  PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková. VZN bolo predložené na 

komisiu na základe ,,podnetu na podanie protestu prokurátora“ (preskúmanie zákonnosti VZN 

prokurátorom). Komisia materiál prerokovala a odporúča zrušiť VZN č. 4/1995 o Udržiavaní 

čistoty na verejných priestranstvách, pretože nie je v súlade s platnou legislatívou. 

Ďalej komisia odporúča pripraviť návrh nového VZN po nadobudnutí účinnosti novely 

cestného zákona. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 7 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 

BOD č. 5 

Smernica o sťažnostiach 

Materiál uviedla JUDr. Andrea Gašparovičová. Komisia materiál prerokovala a odporúča 

zverejniť po zapracovaní nasledovných pripomienok: 

-v Čl. 3 bod 1 a) sa vypúšťa druhá a tretia odrážka: ,,- proti činnosti hlavného kontrolóra“ a ,,-

proti činnosti jednotlivých poslancov“. 

-v Čl. 8 sa bod 1 nahrádza novým znením: ,,Táto smernica nadobúda účinnosť dňom 

16.02.2018. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 7 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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BOD č. 6 

 Žiadosť p. Pospíškovej o majetkovo-právne usporiadanie majetku – Materiál uviedol 

Bc. Ľubomír Veselický. Komisia materiál prerokovala a odporúča túto žiadosť podať ako 

žiadosť o majetkové vysporiadanie. 

 Podnet na zmenu rokovacieho poriadku: §12 Interpelácie poslancov , §9 Pravidlá 

rokovania mestského zastupiteľstva  -  Komisia materiál prerokovala a odporúča 

navrhovateľom Bc. Ľubomírovi Veselickému a Ing. Bystríkovi Horváthovi vypracovať návrh 

na zmenu rokovacieho poriadku. 

 

 

OD č. 7 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                              JUDr. Michal Irsák, v. r. 

                                                                                                                 predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Martina Hilková 

                tajomníčka komisie 

Dňa:        31.01.2018 


